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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: Raadsvragen Dorpslijst Puiflijk / 
Druten-Zuid inzake haalbaarheidsonderzoek dorpshuis de Lier 

Kernboodschap 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen

1. Het is nu bijna 1 jaar geleden dat de gemeente Druten café zaal de Linde heeft 
aangekocht als mogelijke nieuwe locatie voor dorpshuis de Lier. Is het 
haalbaarheidsonderzoek met betrekking tot de herlocatie van dorpshuis de Lier 
van de huidige locatie naar de nieuwe locatie (café zaal de Linde) afgerond? Zo ja, 
wanneer deelt u de resultaten van dit onderzoek met de raad?

Antwoord: het haalbaarheidsonderzoek wordt in juni 2021 aan de raad 
gepresenteerd. Het haalbaarheidsonderzoek omvat 2 delen, nl. de realisatie van 
een nieuw dorpshuis op locatie de Linde én de herontwikkeling van de oude locatie 
van dorpshuis de Lier.

2. Wij willen als Dorpslijst Puiflijk | Druten-Zuid dat in de bouwplannen meerdere 
scenario’s worden uitgewerkt waarbij we als raad de keuze krijgen in meerdere 
varianten van de nieuwe dorpshuis op de nieuwe locatie. In die varianten zouden 
we graag ook diverse accommodatie mogelijkheden uitgewerkt willen zien, 
waaronder een gymzaal. Bent u bereid om aan dit verzoek te voldoen?

Antwoord: Er wordt één variant voor het dorpshuis uitgewerkt, nl. het dorpshuis 
de Lier op de nieuwe locatie. Deze is inclusief een gymzaal (omdat er anders 
onvoldoende voorzieningen zijn voor het bewegingsonderwijs van de scholen) en 
wordt gebaseerd op het Programma van Eisen, dus wat is er nodig om de huidige 
en toekomstige gebruikers onderdak te bieden.
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3. We hebben uit betrouwbare bronnen begrepen dat de nadruk wordt gelegd op 
volledige nieuwbouw van dorpshuis de Lier op de nieuwe locatie in plaats van 
behoud van (delen) van café zaal de Linde. Kunt u dit bevestigen?

Antwoord: dat klopt, de technische staat van het huidige café/zalencentrum de 
Linde is onvoldoende om delen ervan te behouden. Dat geldt ook voor de gevel 
aan de voorzijde en het karakteristieke dak.

4 De inwoners van Puiflijk maar ook onze partij vindt het erg belangrijk dat er ook 
een variant wordt uitgewerkt waarbij in het nieuwe ontwerp een knipoog wordt 
gedaan naar de historie van het pand van café zaal de Linde. Bent u bereid om 
een dergelijke variant uit te laten werken?

Antwoord: deze wens is ook door het bestuur van dorpshuis de Lier geformuleerd 
en door de gemeente wordt dat onderschreven. In het ontwerp wordt er rekening 
mee gehouden.


